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FAU referat 
 

Dato: 17.10.23 

Tidspunkt: kl. 19:00 – 20:30 

Sted: Personalrom NUS 

Møtet innkalt av: Audun Type møte: FAU  

Møteleder: Audun Referent: 9E - Martin 

Møtedeltakere: 8A, 8C, 8D, 8E, 9A, 9B, 9E, 10A, 10B, 10C, 10D, 10E, 10F 

Forfall: Øvrige 

AGENDA  

Sak 10-23/24 Mens vi rigger oss og henter kaffe (fast post): 

Valg av referent: Martin, 9E 

Opprop 

Innkalling og dagsorden godkjent 

 

Sak 11-23/24 Oppfølgning av tidligere saker 

 

 

Sak 12-23/24 Oppdatering fra FAU – teamene (fast post): 

 

Det ble orientert om at det kan være utfordrende å få folk til å stille på 

Synlige Voksne-vandring. Det gjerne purres flere ganger før noen melder 

seg.  

 

Audun informerte om at vi har mottatt penger fra Sparebankstiftelsen i 

forbindelse med NUS-dagen. Saldo pt er ca kr. 16 500.  

 

Det ble valgt medlemmer av Team Skolemiljø. Dette ble  

• Synnøve 9B 

• Benedikte 8E 

• Kristian 8A 

Sak 13-23/24 Oppdatering fra SU og NKFU (fast post):  

Audun informerte om at han hadde deltatt i et møter i SU og NKFU og 

hva som ble tatt opp i der. Viser til tidligere utsendt referat fra forrige SU-

møte. 

Sak 14-23/24  

 

Valg av nestleder og representant til NKFU 

 

Benedikte 8E påtok seg vervet  

Sak 15-23/24  Arbeidsform og fokusområder kommende år 
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Det ble snakket om hvilken form og hvor mye innsats det ønskes nedlagt i 

FAU-arbeidet. Dette beror på hvilken oppslutning det er om arbeidet, og 

hvor mange saker som oppstår innenfor FAUs mandat. 

Skal det gjøres ting ut over det minimum som vi er pålagt fordrer dette et 

bredt engasjement.  

 

Det ble videre diskutert mulige miljøskapende arrangement i regi av FAU. 

Skidag kan være et alternativ, men både kostnader og antall elever kan 

gjøre dette problematisk. Et alternativ kan være å begrense et slikt 

arrangement til ett trinn. Det ble også foreslått å forhøre seg med FAU 

ved Sørli og Rotnes som har arrangert skidag der, og igjen undersøke 

muligheten til å be om midler til dette fra Sparebankstiftelsen eller andre. 

Dette vil følges opp videre av Team Skolemiljø.  

Sak 16-23/24 

 

 

Samarbeid med klassekontakter 

Det ble besluttet å invitere klassekontakter til neste FAU-møte den 29.11, 

mtp samarbeid om arrangement av sosiale aktiviteter. Dette da 

klassekontaktene ikke har noe felles møtearena. 

Sak 17-23/24 

 

Eventuelt  

1. Det ble informert om utfordringer med uro på åttende trinn og på 

hvilken måte FAU evt kan bidra til å motvirke dette. Det vil 

etterspørres en redegjørelse om og en beskrivelse av hvilke tiltak 

skolen setter inn.  

2. Skolens rutiner knyttet til bestilling av tolk ble tatt opp som tema. 

  

 
 
NESTE MØTE BLIR ONSDAG 29.11 KL. 19.00-20.30 


